
 
 

REUNIÓ GRUP MOTOR PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 2018-2019 
 
Data: 12 de juny 2018 
Hora: 19 h 
Lloc: Sala Junta Govern Local 
 
Assistents:  
Óscar Gil, president Àrea Econòmica,  
Lluïsa Casado,  coordinadora Àrea Econòmica 
José Domínguez, president Àrea Presidència 
Jordi Sanchez, president Àrea Política Terriorial 
Mònica Martínez, regidora Ciutadania  
Albert Arévalo, coordinador Àrea Social 
Àngel Acin, tècnic Comunicació i Protocol 
Montse Sánchez, representant grup municipal PDCat 
Carmen Porro, representant grup municipal PSC 
Cristino Garcia, representant grup municipal PP 
Quima Gimbert, tècnica Participació Ciutadana 
Pilar Cazorla, cap tècnica Participació Ciutadana 
 
Ordre del dia: 
Valoració de les propostes presentades als pressupostos participatius 2018-2019 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Inicia la sessió el president de l’Àrea Econòmica, Òscar Gil, explicant que s’ha convocat 
al Grup motor per continuar amb la següent fase del procés dels Pressupostos 
participatius 2018-2019.  
 
Un cop finalitzada la fase de presentació de propostes per part de la ciutadania (del 2 al 
31 de maig), el Grup farà un primer estudi de les propostes per valorar si compleixen els 
requisits mínims exigits a les bases que regulen aquest procés participatiu: que siguin 
projectes d’inversió, quantificables econòmicament i de competència municipal. 
 
A continuació, es procedeix a llegir una per una les 42 propostes presentades i es valora 
si compleixen o no els requisits abans esmentats.  Els membres de la comissió expressen 
la seva opinió i argumenten els motius pels quals consideren si són viables o no. 
Finalment, es pren la decisió per consens. 
 
Posteriorment, les propostes validades seran enviades, atenent la seva temàtica, als 
serveis tècnics de les àrees o departaments que correspongui perquè estudiïn la viabilitat 
legal, tècnica i econòmica i en determinin el pressupost. 
 
De totes les propostes presentades només tres han estat descartades en aquesta 
primera fase de valoració. 
 



Algunes altres han quedat pendents de fer una revaloració després de demanar 
informació i assessorament als departaments que correspongui perquè han sorgit dubtes 
sobre la seva viabilitat jurídica, tècnica o competencial. D’altres s’hauran de redefinir, bé 
perquè no concreten de forma explicita la demanda i, per tant, no es poden quantificar, o 
bé perquè en una mateixa proposta demanen diferents accions que, probablement si es 
fessin totes elles, superarien els 50.000 € i per tant, per poder mantenir la proposta s’ha 
de redimensionar i prioritzar alguna de les accions. També s’haurà de redefinir alguna  
proposta que presenta diverses accions, algunes de les quals compleixen els requisits i 
d’altres no.   
 
El representant del PP comenta que hi ha propostes que potser no podran tenir cabuda 
en aquest procés de pressupostos participatius per superar l’import màxim, però que són 
propostes que demanen intervencions totalment necessàries i justificables. En aquest 
punt es comenta que els pressupostos participatius també serveixen per detectar quines 
són les preocupacions i les inquietuds de la ciutadania respecte a les inversions que 
hauria de fer l’Ajuntament per millorar la ciutat. En aquest sentit, des de l’Ajuntament s’ha 
de prendre nota per tal de valorar la inclusió d’aquestes demandes en la planificació 
pròpia dels projectes d’inversió municipal.  
 
En el quadre adjunt, al costat de cada una de les propostes, hi ha la valoració que ha fet 
el Grup motor indicant les acceptades, les desestimades i les pendents de tornar a 
valorar. També s’indica a quins departaments es deriva cada una d’elles. 
 


